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Assez (de)
La soeur
Le frère
Ou – nebo
Où – kam, kde
Maintenant
Le fils
Gentil, gentille
La grand-mère
Depuis combien de temps 

Difficile
Facile
voyager

Vymysli krátkou větu s každým slovíčkem z modrého rámečku.
Malý domácí 

úkol
☺





Doplň tvary ženského rodu

Vieux
Nouveau
Beau
Bon
heureux

Malý domácí 
úkol
☺



Ženský rod přídavných jmen

- Pokračování k L 7

Některá přídavná jména mají jiné koncovky než jsme se dosud naučili.
----------------------

Mužská příd. jména končící na – on mají v ženském rodě zdvojené - n
bon - bonne

Mužská příd. jména končící na – eux mají v ženském rodě koncovku - euse
heureux - heureuse



A pak jsou tu zvláštní tvary.

Gentil - gentille

Beau / bel - belle
Nouveau / nouvel - nouvelle
Vieux / vieil - vieille

25.5



Předložky

à – en - chez

Již známe předložky 
à – en

Je suis à Paris - Je vais à Paris
Tu es en France. - Tu vas en France.

-----------

Předložka CHEZ

Je suis chez Monique. - Je vais chez Monique.

25.5


